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ZÁPIS 

z jednání Výkonného výboru OSH Trutnov 

konaného 12. ledna 2023 od 16:00 hod. v Trutnově 

Účastníci jednání 

Jan Černý JČE P Václav Schreier (1) VSC O 

Lukáš Petr LPE O Vít Vondra (2) VVO P 

Julie Burdychová JBU P Pavel Borůvka (3) PBO P 

Martin Matoušek MMA P Jiří Beran (4) JBE P 

Petr Řehůřek PŘE P Petr Čtvrtečka (5) PČT P 

Petr Hepnar PHE P Jiří Dufek (6) JDU P 

Tereza Pelcová (kancelář) PTE P Dana Čápová (7) DČA P 

Josef Jiránek (OKRR) JJI O Vratislav Lánský (8) VLA P 

   František Podolník (9) FPO O 

Hosté 

      

      

P – přítomen, O – omluven, N – nepřítomen 

Jednání svolal starosta OSH Trutnov s tímto programem: 

1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání a programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 
ověřovatelů zápisu. 

2. Stálé body k jednání, viz plán práce a Informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS. 

3. Stav účtu k 30.12.2022 a stav účetnictví. 

4. Čerpání rozpočtu za rok 2022. 

5. Příprava POOD. 

6. Informace o průběhu inventarizace. 

7. Schválení kalendáře soutěží a jiných akcí na rok 2023 

8. Výročí SDH. 

9. Různé.     
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1. Zahájení, schválení nahrávání zasedání a programu, případné doplnění, volba zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu  

Starosta OSH Trutnov Jan Černý přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání. Zapisovatelem 

byl navržen Tereza Pelcová, ověřovateli zápisu Petr Hepnar a Martin Matoušek.  

Usnesení č.2023/01 VV schvaluje nahrávání celého jednání a navržené ověřovatele Petra Hepnara 

a Martina Matouška.  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

 

2. Stálé body k jednání, viz plán práce a Informace z odborných rad a vyšších orgánů SH ČMS. 

ORM: Vedoucí ORM Julie Burdychová informovala přítomné, že rada mládeže se již začátkem ledna 

sešla a sestavila plán práce na tento rok. Rada se stále zabývá tím, že na jejich schůzky nedochází nikdo 

z okrsku č. 1 a tím pádem sbory nedostávají informace, které by ke své činnosti s mládeží potřebovaly. 

Na stránkách mládeže SH ČMS byla zveřejněna možnost přihlášení na on-line kurz pro získání 

kvalifikace Trenér požárního sportu III. stupně.  

Bylo požádáno, aby pracovnice OSH rozeslala do SDH žádost o zorganizování letošního ZPV a doplnila 

do evidence seznam držitelů zkoušek rozhodčích MH. 

Členové ORM obdrželi věcný dar k 50. výročí Hry Plamen.  

 

ORR: Vedoucí ORR Petr Hepnar informoval přítomné o přípravě setkání rozhodčích, které se uskuteční 

4. 3. 2023. Toto setkání se bude týkat jak rozhodčích PS, tak i rozhodčích MH. Na tomto setkání bude 

přednesen jednotný výklad směrnic, bez zkoušek.  Účastnický poplatek 200 Kč. 

 

ORP: Vedoucí ORP Petr Řehůřek připomněl termín odevzdání výtvarných a digitálních prací soutěže 

POODM, který je stanoven na 16. března. Předání cen je v plánu 5.5 nebo 12.5 bude upřesněno. Termín 

jarního semináře pro preventisty SDH obcí okresu Trutnov 22.4.  

 

OKRR: Předseda OKRR byl z jednání omluven.  

 

Vyšší orgány: Starosta OSH Jan Černý informoval o změnách směrnic hasičského sportu a změně 

stanov, která projde připomínkovým jednáním. UHŠ Bílé Poličany je zazimovaná a lektoři vyjíždí na 

výjezdní školení na školení o min. počtu 12 lidí. Krajské školící středisko bube předáno na konci ledna. 
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3. Stav účtu k 30.11.2022 a stav účetnictví. 

Pracovnice kanceláře seznámila přítomné se stavem účtu k 31.12.2022, který činí 189 424,- Kč. 

Stav pokladny je 12 319,- Kč. 

Usnesení č.2023/02 VV bere na vědomí stav účtu a poklady OSH Trutnov. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

4. Čerpání rozpočtu za rok 2022. 

Čerpání rozpočtu zatím není dokončeno z důvodu čekání na konečné faktury.  

5. Příprava POOD 

Příprava POOD byla zmíněna v bodě 2. 

6. Informace o průběhu inventarizace. 

a) Inventarizace kanceláře 

Byl sepsán soupis položek, který byl následně rozeslán do 2 skladů, aby bylo potvrzeno, zda se      

některé položky nenachází jinde, než bylo uvedeno v původních seznamech.  

Pavel Borůvka sdělil, že vysílačky, které mají být v kanceláři má u sebe a stará se o jejich údržbu. 

Bylo navrhnuto, aby Pavel Borůvka měl i nadále tyto vysílačky na starost. 

 

Usnesení č.2023/03 VV schvaluje, aby měl Pavel Borůvka vysílačky u sebe a staral se o jejich 

údržbu. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

 

b) Sklad Úpice 

Inventarizace v Úpici proběhla v pořádku 

c) Sklad Radvanice teprve proběhne 

Inventarizace skladu v Radvanicích teprve proběhne. 

 

7.  Schválení kalendáře soutěží a jiných akcí na rok 2023 

Kalendář soutěží a jiných akcí na rok 2023 bude schválen na dalším VV, a to z důvodu nenahlášení 

všech náležitostí soutěží a nenahlášení soutěží které budou SDH v letošním roce pořádat. 

Pracovnice rozešle poslední výzvu, aby tak učinili.  
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8. Různé 

Bylo upozorněno na to, že nebyly schváleny plány práce všech odborných rad.  

Usnesení č.2023/04 VV schvaluje veškeré plány práce odborných rad, které byly zveřejněny na 

stránkách OSH. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0 

       Byly nahlášené výročí SDH v tomto roce. 

• SDH Nové Lesy 135 let (21.června) 

• SDH Bílá Třemešná 140 let (17. června) 

• SDH Kvíčala 130 let 

 

V 17:30 opustili jednání Petr Čtvrtečka a Vratislav Lánský 

 

Jan Černý: Informoval, že přetlakové ventily budou k dispozici na příštím jednání VV. Dále 

předložil dodatek k nájemní smlouvě. Za kancelář se bude platit 10.380,- a za místo na 

parkovišti 189,-. 

 

Pavel Borůvka: Podal žádost, zda by OSH nemohlo zakoupit 5 ks radiostanic (Baofeng uv-5r), 

které by nahradily ty staré.  

Usnesení č.2023/05 VV schvaluje nákup 5 radiostanic  

Schváleno všemi hlasy. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Jan černý: Informoval, že pracovnici OSH končí pracovní smlouva a navrhuje prodloužení této    

smlouvy na jeden rok (do 31.1.2024). Dále by také klidně navrhl zvýšení mzdy.  

Dana Čápová: Odpověděla, že by mzdu nenavyšovala, když nevědí konečné čerpání rozpočtu.  

Jan Černý: Podal dotaz, zda má pracovnice o prodloužení smlouvy zájem. 

Tereza Pelcová: Odpověděla, že s ročním prodloužením souhlasí. 

Usnesení č.2023/06 VV schvaluje prodloužení pracovní smlouvy pracovnici OSH na 1 rok, bez 

navyšování mzdy. 
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Schváleno všemi hlasy. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Jiří Dufek: Předal informace, které dostal od nepřítomného Lukáše Petra.  

Během provádění inventury kanceláře si všiml, že výpočetní technika pracovnice kanceláře je 7 let 

stará. V IT je toto hranice živostnosti. Navrhuje proto provézt analýzu PC, jeho zálohování, atd (bere si 

to jako úkol). Na příštím VV navrhne opatření, aby nás případné selhání techniky neohrozilo na ztrátě 

dat a své funkčnosti. 

 

Jan Černý: Informoval, o možnosti jmenování 2 lidí na ocenění Královéhradeckého Kraje a Hejtmana. 

Dana Čápová: Odpověděla, že by na jedno ocenění navrhla Annu Volšičkovou. 

 

Jan Černý: Informoval o žádostech o ocenění a vyznamenání k projednání VV OSH Trutnov. 

Usnesení č.2023/07 VV OSH Trutnov projednal a schválil předložené žádosti o vyznamenání 

pro SDH a jednotlivé členy. 

Schváleno všemi hlasy. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

Jednání bylo ukončeno v 19:00. 

 

Ověřovatelé zápisu: Petr Hepnar 

          Martin Matoušek      

    

 

Zapsala: Tereza Pelcová 


